
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Söndag 9 juli 2023 kl. 10.30-12.00. Plats: Mullsjö Hotell.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Linda Kjellberg, Ronny Krönvall, 
Carl Hedin, Marina Karlsson. Personal: Nadja Casadei och Markus Andersson.
Ungdomskommitten: Olivia Hansén. Valberedningen: Anders Petersson och på länk
Freja Andersdotter.
Frånvarande: Stefan Mattsson, Peter Håkansson och personal Ingela Nilsson.

§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson
Carl Hedin.

b) Godkännande av dagordning
Dagordning godkändes med tillägg av §13 a).

§ 2. Föregående protokoll, genomgång av uppdragslistan
Inga synpunkter på föregående protokoll. Enda punkten på uppdragslistan var nu reseräkningspolicy
som finns på dagordningen under § 8.

§ 3. Lägeransvariga & arvode – Carl, Olivia, Nadja
De hade lämnat två skriftliga förslag till styrelsemötet:
1. Nya benämningar ”Lägeransvarig” för Höstlägret och ”Lagkapten” för GM-lägret.
2. Arvode 1500 kr till lägeransvarig/lagkapten och 125 kr / timme, max 750 kr / dag, för de tränare 
som ställer upp vid lägren. Ordförande eller verksamhetsansvarig ska ha möjlighet att erbjuda annan
ersättning om det anses behövas. Styrelsen biföll båda förslagen. Markus uppdaterar den 
sammanställning vi har för Östsvenskas olika arvoden/ersättningar.

§ 4. Ekonomi - Markus
Skriftlig rapport utskickad inför mötet. Budget 2023 +205 tkr. Utfallet hitintills och några prognoser för
resten av året pekar mot +356 tkr. I rapporten redovisas ett antal poster som är nya eller har 
kommentarer. På mötet diskuterade vi en stund olika möjligheter att genomföra satsningar för de 
extra tillfälliga pengar vi fått som återstartsmedel efter pandemin, snarare än att gå med jättestort 
överskott. Vid DM-tävlingar kan vi stå för medaljkostnaderna och anläggningshyra. Vi skulle kunna 
arrangera träningsdagar där vi betalar arvode till ansvariga ledare och har låg deltagaravgift. Även 
våra två läger kan ha låg deltagaravgift. Någon satsning vid Lag-UDM? Markus fick i uppdrag att ta 
frågan vidare i tävlingskommittén vad vi kan satsa på, även Monica/utbildningskommittén, 
Olivia/ungdomskommittén, Nadja/löpningskommittén och Ronny/veterankommittén kan ta upp 
frågan vilka satsningar vi kan göra.

§ 5. Info och avstämning inför konferensen – Marina, Ulrika, Nadja
Tolv personer är anmälda, kunde varit fler men nu blir det mindre tightare grupper. Några sena 
återbud. Vi kommer jobba i workshops, blir även lekar/tävlingar.

§ 6. Östsvenskas höstmöte – Monica, Nadja, Marina
Var bra ifjol så vi siktar på något liknande nu. Arbetsgruppen föreslår 14-15 oktober i Karlskrona, 
vilket är sista helgen vi kan ha det enligt SFIF. Då med tanken att ha årsmöte/höstmöte längre norrut
2024 för geografisk spridning. Styrelsen sa ja till detta. SFIF önskar ha en punkt på vårat Höstmöte 
om 90 min, kanske blir kortare. Föreningarna söker sanktion under sep och därefter läggs DM-
tävlingsprogrammet, så Höstmöte i mitten av okt är tidigt sett ur tävlingsplaneringssynvinkel, men 
kan nog bli bra om vi kompletterar med ett digitalt tävlingsplaneringsmöte i november. 
Arbetsgruppen har nästa planeringsmöte 19 juli.

§ 7. Utvärdering DM-helgen – Linda, Markus
En del diskussioner och oro inför helgen kring strikt krav på funktionärer utifrån, som både skulle 
kunna leda till minskat deltagande och brist på funktionärer. Men summerat blev ändå upplevelsen 
på plats att det löste sig bra. Helt okej deltagande och ingen funktionärsbrist. Tävlingskommitténs 
slutsatser är dock ändå att optimalt vore om en förening eller grupp närliggande föreningar tar hela 
ansvaret så deltagare utifrån inte känner sig pressade av funktionärskrav.

§ 8. Reseräkningspolicy
Markus har skickat ut ett skriftligt förslag på formulering. En gråzon finns. Texten godkändes med 
tillägg att om läget känns oklart kan man alltid ställa frågan till styrelsen innan man gör en resa.

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Carl Hedin
Sekreterare Ordförande Justerare



§ 9. Utbildningshelg 24-25 september i Stockholm – Ulrika, Monica, Nadja
SFIF arrangerar en stor utbildar-utbildningshelg för personer som framöver vill vara instruktörer vid 
alla olika typer av barnledar/tränarutbildningar och även funktionärsutbildningar. Det kommer vara 
kostnadsfritt att delta. Vi behöver hitta personer att rekommendera/anmäla. Markus tar med det i 
nästa nyhetsbrev.

§ 10. Trailkoncept, samarbeten – Nadja, Ulrika
De har jobbat på, men stött på en del oklarheter så projektet är för tillfället pausat.

§ 11. Verksamheten – Nadja
Gång. Nadja har haft kontakt med Siv Karlström som har fått i uppdrag av SFIF att komma till bl.a. 
vårat distrikt och berätta om gång. I samband med lägren i höst kan passa bra.

Höstlägret. Nadja har haft möte med Peter som är utsedd som styrelsens ansvarige och han kan 
tänka sig att vara Lägeransvarig. Det finns en att-göra-lista. Telekonsult Arena är bokad. Input från 
Carl är att det var populärt med tre dagar tidigare år (fre kväll-sön em).

Ekonomiska stöd till föreningarna. SFIF delar ut Aktivitetsstöd (lätt att söka, enkelt att få) och 
Projektstöd (kräver lite mer). RF-SISU har en hel rullgardin med olika typer av stöd. Markus tar med 
detta i nästa nyhetsbrev.

§ 12. Rapport från respektive ansvarsområde – samtliga

Veteranträff. Ingen plan ännu, svårt inom kommittén med planering/möten. Nadja får stödja.

Trailprojekt. Konceptet är klart. Vi vill komma igång med löpgrupper i Växjö och Kosta samt involvera
minst en förening. Svårt för Nadja att hinna jobba så mycket med detta, vi skulle behöva rekrytera en
projektledare på ca: ett halvår. Löpningskommittén får i uppdrag att återkomma med ett förslag.

GM. Arbetsgrupp har/håller på att bildas. Möte planeras kommande vecka och första utskick till 
föreningarna med ”Östsvenska-information”. Östsvenska-tröjorna blir gratis.

Parafriidrott. Stefan ej närvarande men efterfrågar någon markering i tävlingsprogrammet vid de 
arrangemang som har Paragrenar. Svar: det blir något för SFIF och den digitala byrån att utveckla.

Stefan lyfte även fram att kastledare efterfrågar nätverksbyggande.

§ 13. a) Finnkampen
Ulrika föreslår styrelseresa till Finnkampen 2-3 sep i Stockholm och att nästa styrelsemöte blir då. 
Beslut: Ja.

§ 14. Nästa möte och avslut
Lördag 2 september i Stockholm i samband med Finnkampen. Mötet avslutades 12.17.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
9/7 §4 Verksamhetssatsningar (för minskat ekonomiskt överskott) Markus, Monica, Olivia, Ronny
9/7 §9 Hitta personer att skicka till SFIFs utb.helg 24-25 sep Utbildningskommittén m.f.
9/7 §12 Förslag på projektledare Trailkoncept Löpningskommittén

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Carl Hedin
Sekreterare Ordförande Justerare


